
 

 

 

 

 Protokół Nr XXXVIII/2021 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

odbytej w dniu 26 listopada 2021 roku 

 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13.09 a zakończono o godz. 14.35.  

 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście w osobach: 

1. Pan Grzegorz Gajewski –  Burmistrz Miasta i Gminy Opatów, 

2. Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Opatów, 

3. Kierownicy referatów oraz pracownicy UMiG w Opatowie. 

 

 

Porządek obrad sesji: 

 1. Otwarcie obrad  sesji. 

 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 4. Zatwierdzenie Protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Opatowie.   

 5. Informacja w sprawie wykorzystania środków zewnętrznych w zakresie realizacji     

     inwestycji w Gminie Opatów, 

     a) dyskusja 

 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

      a) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2021 rok, 

      b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

          Opatów na lata 2021 – 2035, 

      c) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 

podatkowy  

          2022 na obszarze Gminy Opatów, 

     d) przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Opatów do roku 2030  

         oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii,  

         w tym trybu konsultacji, 

      e) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Balbinów na lata 2021-2030, 

      f) rozpatrzenia Petycji w sprawie ogłoszenia roku 2022 Rokiem Władysława  

          Bartoszewskiego, 

      g) ustalenia zasad wypłaty diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla  

          przewodniczącego organu wykonawczego jednostek pomocniczych Gminy Opatów, 

      h) ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Miejskiej w Opatowie, 

       i) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Opatów. 

  7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów  z działalności za okres pomiędzy  

      sesjami. 

  8. Interpelacje i zapytania radnych. 

  9. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ad.1. 

Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - dokonała otwarcia obrad XXXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie, powitała radnych Rady Miejskiej, Pana Grzegorza Gajewskiego – 

Burmistrza Miasta i Gminy Opatów, Pana Marcina Słapka – Zastępcę Burmistrza Miasta i Gminy 

Opatów, pracowników Urzędu MiG oraz mieszkańców MiG Opatów. 

 

Ad.2. 

Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - poprosiła radnych  o zalogowanie się 

terminalami do systemu. Na podstawie zalogowanych terminali do systemu i listy obecności 
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stwierdziła prawomocność obrad sesji. W sesji uczestniczy 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

Wykaz  

 

 

 

 

zalogowanych terminali do systemu przedstawia załącznik Nr 1 do Protokołu. Lista ustalenia kworum  

stwierdzająca prawomocność obrad sesji przedstawia załącznik Nr 2 do Protokołu.  

 

Ad.3. 

          Pani  radna  Beata  Górecka  -  Przewodnicząca Rady  Miejskiej – przedstawiła proponowany                    

          porządek obrad sesji w treści jw. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanego porządku obrad sesji. 
 

Rada Miejska przyjęła  jednogłośnie w trybie głosowania jawnego imiennego zaproponowany 

porządek obrad sesji 14 głosami ,,za’’, 0 głosów  ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie przyjęcia porządku obrad sesji 

przedstawia załącznik Nr 3 do Protokołu. 

 

Ad. 4. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że nie wpłynęły do 

niej żadne uwagi do Protokołu z sesji Rady odbytej w dniu 29 października 2021 roku.  

 

Rada Miejska zatwierdziła jednogłośnie w trybie głosowania jawnego imiennego bez wniesienia 

uwag Protokół Nr XXXVII/2021 sesji Rady Miejskiej w Opatowie odbytej w dniu 29 października 

2021 roku, 14 głosami „za”, 0 głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów „wstrzymujących się’’. W 

głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie zatwierdzenia Protokołu przedstawia 

załącznik Nr 4 do Protokołu. 

 

Ad.5. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej -  stwierdziła, że  informacja w 

sprawie wykorzystania środków zewnętrznych w zakresie realizacji inwestycji w Gminie 

Opatów była przesłana radnym w materiałach na sesję. Była także omówiona na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Rady Miejskiej  

w Opatowie. ( stan. zał. do Protokołu ). 
 

b) dyskusja: 

W tym punkcie obrad głosu nie zabierano. 

 

Ad.6. 

a) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Opatów na 2021 rok,  

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – 

przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do 

Prot. ). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XXXVIII/335/2021 w sprawie zmian  w  budżecie  Gminy  Opatów  na  2021  rok, 14 głosami  

,,za’’, 

0 głosów  ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 5 do 

Protokołu.  
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b) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2021 – 2035,   

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – 

przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do 

Prot. ). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XXXVIII/336/2021   zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Opatów na lata 2021 – 2035, 14 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 

głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 6 do Protokołu.  

 

c) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok podatkowy 2022 na 

obszarze Gminy Opatów, 
 

Pan radny Waldemar Bocheński – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego 

projektu uchwały. ( stan. zał. do Prot.). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XXXVIII/337/2021 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na rok podatkowy 2022 na obszarze Gminy Opatów, 14 głosami ,,za’’, 0  głosów 

,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. W 

głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 7 do Protokołu.  
 

d) Pan Jarosław Czub – Kierownik Referatu RŚP – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Opatów do roku 2030 oraz 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji, 
 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – 

przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do 

Prot. ). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XXXVIII/338/2021 w sprawie  przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta  

i Gminy Opatów do roku 2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji, 14 głosami ,,za’’, 0  głosów 

,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. W 

głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 8 do Protokołu.  
 

e) Pan Jarosław Czub – Kierownik Referatu RŚP – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Balbinów na lata 2021-2030, 

 
Pan radny Waldemar Bocheński – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną wspólną opinię Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie do 

przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do Prot.). 
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Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XXXVIII/339/2021 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Balbinów na lata 

2021-2030, 14 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która 

stanowi załącznik do Protokołu. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 9 do Protokołu.  
 

 

 

 

f) Pan Krzysztof Kawalec – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej - 

przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia Petycji w sprawie 

ogłoszenia roku 2022 Rokiem Władysława Bartoszewskiego. Petycja nie uwzględniona. 

 
Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę Nr XXXVIII/340/2021  

w sprawie rozpatrzenia Petycji w sprawie ogłoszenia roku 2022 Rokiem Władysława 

Bartoszewskiego, 13 głosami ,,za’’, 1  głosie ,,przeciwnym’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, 

która stanowi załącznik do Protokołu. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 10 do Protokołu.  

 

g) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia zasad wypłaty diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla przewodniczącego 

organu wykonawczego jednostek pomocniczych Gminy Opatów, 
 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – 

przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do 

Prot. ). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XXXVIII/341/2021 w sprawie  ustalenia zasad wypłaty diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowej dla przewodniczącego organu wykonawczego jednostek pomocniczych Gminy 

Opatów, 14 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która 

stanowi załącznik do Protokołu. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 11 do Protokołu.  
 

h) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie    

ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Miejskiej w Opatowie, 
 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – 

przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do 

Prot. ). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XXXVIII/342/2021 w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Miejskiej  

w Opatowie, 14 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która 

stanowi załącznik do Protokołu. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 11 do Protokołu.  
 

i) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie    

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Opatów. 
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Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – 

przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. ( stan. zał. do 

Prot. ). 

 

W sprawie projektu uchwały głos zabrała radna p. Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej, 

która podkreśliła, że projekt tej uchwały został jednogłośnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową, 

ponieważ wszyscy są przekonani o pracy p. Burmistrza na rzecz społeczeństwa. Następnie wyjaśniła, 

że podane propozycje to kwoty brutto wynagrodzenia, a kwota netto wynosi 13 820,60 zł przy 17% 

progu podatkowym, natomiast od czerwca to wynagrodzenie wynosić będzie 11 294 zł przy 32% 

progu podatkowym. Następnie stwierdziła, że w jej przekonaniu jest to kwota adekwatna do 

wykonywanej 

 

 

 

 

 

 

 pracy przez p. Burmistrza, na którą składa się wiele aspektów, nie tylko zarządzanie zasobami 

ludzkimi i administrowanie budynkiem, ale przede wszystkim dbanie o pozyskiwanie środków i 

prawidłowe ich wydatkowanie. Pan Burmistrz ponosi także dużą odpowiedzialność za kierowanie 

miastem i 28 sołectwami, a ponadto pracując w czasie nienormowanym. Podkreśliła również, że tak 

dużym budżetem jaki jest planowany na rok przyszły jeszcze gmina Opatów nie dysponowała co 

podkreślała p. Skarbnik na posiedzeniu Komisji i to również świadczy o dużym zaangażowaniu p. 

Burmistrza w  pozyskiwaniu środków finansowych z zewnątrz. Uważa, że te wszystkie argumenty 

dają przekonanie, że p. Burmistrz pracuje doskonale i doskonale dba o rozwój miasta i sołectw, co 

Rada dostrzega, docenia, wspiera  

i dziękuje. Na zakończenie wystąpienia zwróciła się do radnych o przyjęcie zaproponowanego 

projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XXXVIII/343/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Opatów, 
14 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Imienne głosowanie przedstawia 

załącznik  

Nr 12 do Protokołu.  
 

Ad.7. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – na wstępie podziękował p. Przewodniczącej 

Rady za tak miłe słowa i radnym podkreślając, że nigdy nie rozmawiał z żadnym z nich o pieniądzach 

dla siebie i nigdy się o podwyżkę nie upominał. Przyjmując urząd Burmistrza przejął wysokość 

wynagrodzenia po swoim poprzedniku p. Andrzeju Chanieckim. Po czym wyjaśnił, że nowa ustawa 

zobowiązała rady gmin do ustalenia minimalnego wynagrodzenia dla burmistrza w konkretnej 

wysokości. Następnie pokreślił, że jest wdzięczny nie tyle za pieniądze co za docenienie 

zaangażowania jego pracy i najbliższych współpracowników, co przekłada się bezpośrednio na to co 

dzieje się  

w Opatowi. Podkreślił także, że odpowiedzialność za sposób wydatkowania środków jest ogromna, 

dlatego docenia to, że Rada dostrzega zaangażowanie w pracę na rzecz MiG, a mieszkańcy  

w najbliższym czasie  dostrzegą pozytywne zmiany. Następnie przedstawił sprawozdanie z pracy 

Urzędu i burmistrzów pomiędzy sesjami informując, że w tym okresie: odbyło się pierwsze  

z serii spotkań konsultacyjnych w sprawie Centrum Templariuszy. Przypomniał, że na ten cel 

pozyskano 10 mln zł., a 1mln zł trzeba jeszcze dołożyć z własnych środków, a głównym 

problemem tego przedsięwzięcia  jest czas, w którym trzeba wydać te pieniądze. Od 

uzyskania promesy w ciągu 6m-cy trzeba skutecznie rozpisać przetarg na tę inwestycję; 

udział  

w spotkaniu konsultacyjnym w Starostwie Powiatowym w sprawie Regionalnego Programu 

Operacyjnego dla woj. świętokrzyskiego, na lata 2021-2027( chodzi o nową perspektywę 

unijną); wspólnie z Zastępcą Burmistrza wzięli udział we mszy św. w Klasztorze w intencji 

zmarłych piłkarzy i kibiców OOK; udział w zebraniu sołeckim w m. Rosochy, na którym był 
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także obecny radny p. Waldemar Bocheński; wspólnie z Przewodniczącą Rady p. Beatą 

Górecką, radnymi p. Waldemarem Bocheńskim, p. Magdaleną Masternak i sołtysami 

uczestniczyli we mszy św. za Ojczyznę w Ptkanowie; wspólnie z Zastępcą Burmistrza 

dokonali odbioru prac remontowych przy SP Nr 2; udział w obchodach święta Niepodległości 

w dniu 11 Listopada  na Opatowskim Rynku. Przy tym słowa podziękowania skierował do 

Pocztów sztandarowych, delegacji, radnych Rady Miejskiej  i wszystkich jego uczestników; 

udział  

w posiedzeniu Zarządu EZGDK; p. Burmistrz Marcin Słapek spotkał się z przedstawicielem 

Firmy Lang, która zajmuje się organizacją wyścigu Tour de Pologne. W roku 2023 

planowany jest przejazd kolarzy przez Opatów. Z inicjatywy radnego p. Dawida 

Kargulewicza wzięli udział w spotkaniu sołeckim w Kobylanach; wspólnie z p. Skarbnik 

podpisali umowy w ramach OSI Dolina Wisły w Urzędzie Miasta w Połańcu; udział w 

spotkaniu z mieszkańcami Balbinowa z inicjatywy radnej p. Magdaleny Masternak w sprawie 

pozyskania środków m.in. na świetlicę w Balbinowie oraz Programu odnowy m. Balbinów. 

 

 

 

 

 

  

Ponadto poinformował o:  

- podpisanych aktach notarialnych na sprzedaż nieruchomości i dwóch mieszkań za uprzednią 

zgodą Rady, 

- o pozyskanych nowych środkach w wysokości 396tys.zł na cyfryzację Urzędu MiG, 

830tys.zł. na rozbudowę wodociągów i 1mln380tys.zł. na gospodarkę ściekową, 

- o umieszczeniu na liście podstawowej z wniosków gminy zadań inwestycyjnych - 

przebudowa i remont dróg przez Marcinkowice, drogi w Kobylanach, drogi w Balbinowie, ul. 

Cmentarnej 1 i 2, Kania i Cegielnianej z dofinansowaniem do 70% oraz na liście rezerwowej 

drogi przez Gojców i przez Zochcinek. 

- o otwarciu ofert na wykonanie basenu. Przewidziana kwota inwestycji to 6,5mln.zł. Firma, 

która złożyła ofertę na kwotę 5mln.700tys.zł. ostatecznie wycofała się z realizacji zadania  

z braku doświadczenia w tego typu budowach. Następny przetarg przewidziany jest na 

początek stycznia. 

- o otwarciu ofert z przetargu na remont budynku dawnego więzienia. Uzyskana oferta jest 

satysfakcjonująca za kwotę 2mln900tys.zł. Te środki są zabezpieczone w ramach rewitalizacji 

m. Opatowa. 

- o otwarciu ofert na zimowe utrzymanie dróg. W związku ze znacznym wzrostem  ceny za  

1 godz. pracy sprzętu  130zł z ubiegłego sezonu, do 240zł na ten sezon zimowy przetarg 

został unieważniony. Nowy przetarg będzie ogłoszony w ramach płatności ryczałtowej. 
 

W sprawie przedstawionego sprawozdania głos zabierał radny p. Wiesław Suska, który zapytał, czy 

droga od Kobylan do Strzyżowic będzie robiona na całym odcinku, ponieważ z tego co czytał w 

mediach społecznościowych, to cała nie będzie zrobiona? 

 

W Odpowiedzi p. Burmistrz Grzegorz Gajewski poinformował, że sprawa tej drogi jest bardzo pilna 

dlatego postanowił o skróceniu remontowanego odcinka tej drogi do 990 m, od Szkoły w kierunku 

Strzyżowic, aby nie przekroczyć 1km,  bo wtedy należy ubiegać się o wydanie decyzji środowiskowej, 

a te procedury bardzo mocno wydłużają czas realizacji, a następnie dodał, że z następnych środków 

będą realizowane kolejne odcinki drogi. 

 

Na tym wyczerpano ten punt porządku obrad sesji. 

Ad.8. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała Radę, że interpelacje 

i zapytania na piśmie nie wpłynęły.  

 

Radni nie zgłaszali interpelacji i zapytań ustnie. 
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Ad.9. 

W wolnych wnioskach, sprawach różnych i informacjach głos zabrali:  

Pan radny Wiesław Suska – poprosił o wyjaśnienie rozbieżności zapisów w planach inwestycyjnych 

w projekcie budżetu na 2022 rok dotyczących przebudowy drogi gminnej. W opisie jest Włostów – 

Tudorów, a w tabeli jest Włostów – Karwów. Ponadto poprosił, aby realizując przebudowę drogi  

z Kobylan do Strzyżowic zadbać, aby każda nadmierna tona materiału została użyta na inne boczne 

drogi. 

 

W sprawie rozbieżności w zapisach nazwy planowanych do przebudowy dróg, z sali padła odpowiedź 

o pomyłce pisarskiej. 

 

Pani radna Beata Wrzołek – Przewodnicząca Rady Miejskiej – zabierając głos poinformowała, że  

w dniu 4 listopada 2021 roku odbyło się posiedzenie Komisji Honorowej Rady Miejskiej w Opatowie, 

w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Opatowa. Jako 

Przewodnicząca Komisji poinformowała o jej składzie osobowym i o tym, że posiedzenie miało 

charakter niejawny. Następnie poinformowała, że Komisja w sposób negatywny zaopiniowała cztery 

zgłoszone kandydatury, i w związku z tym do Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym nie zostały 

skierowane stosowne projekty uchwał co wynika z zapisu  § 5 ust. 2 pkt 2 Regulaminem nadawania 

tytułu  

 

 

 

 

Honorowego Obywatela Opatowa. Następnie poinformowała, że na podstawie § 5 ust. 4 cyt. 

Regulaminu  wnioskodawcy otrzymają informacje o negatywnym zaopiniowaniu wniosku  

z uzasadnieniem. 

 

Na tym zakończono realizację tego puntu porządku obrad sesji. 

 

Ad.10. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – w związku z wyczerpaniem 

przyjętego porządku obrad, przyjętą formułą dokonała zamknięcia obrad XXXVIII sesji Rady 

Miejskiej  

w Opatowie. 

 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 

               Protokołowała:                                                                                           Przewodnicząca 

                            Rady Miejskiej w Opatowie 

              ( mgr Teresa Głąb )        

  

                                   ( mgr Beata Górecka ) 

 

 

 

Pełny przebieg obrad sesji pod adresem:  

https://transmisjaobrad.info/videos/4611/sesja-rady-miejskiej-w-opatowie 

 


